
Ældrerådet Ydre Østerbro, Bryggervangen 20 kælderen 2100 København Ø.

Den 27. april 2005

Til
Københavns Kommune
Økonomistaben

Angående: høring, vedrørende Beklædningsløsning for hjemmeplejens udkørende 
personale

Der er tilsyneladende flere spændende aspekter forbundet med denne beklædningsløsning. 
Hvad er det for økonomiske ting, der gør sig gældende, siden man har måtte annulleret udbudet 
af arbejdstøj, grunde krav til ombygning af hjemmeplejens lokaler.
Og hvor adskiller det oprindelige udbud og det nuværende sig fra hinanden, det må det, på væ-
sentlige punkter, siden den ”nye overtøjsløsning” ikke mere kræver nævneværdige investeringer i 
hjemmeplejens lokaler.

Et tydeligt logo på tøjet, er vel en selvfølgelighed, siden dette ikke er nævnt.

Vi undre os over, hvad man vil afprøve på cykelhjelmene, det er vores opfattelse at hvis man ind-
køber en hjelm, der kan reguleres, er det et stort skridt, til forebyggelse af arbejdsskader. Så hvis 
udsættelsen ikke hovedsalig er grundet sparehensyn, burde man straks indkøbe det nødvendige 
antal cyklehjælme. 

Vi hører meget gerne en forklaring på disse spørgsmål.

Vi tager indstillingen vedrørende, Beklædningsløsning for hjemmeplejens udkø-
rende personale, til efterretning

  

Efter aftale, med formanden for Ældrerådet ydre Østerbro, Steen Jeppson 

Torben Knud
Ældrerådet ydre Østerbro


